

Minnesanteckningar från VG-möte 13 nov 2023. Samtliga verksamhetsgrupper representerade.

- Styrelsen tog upp en diskussion om hur vi ska se på organisation och ekonomi. Alla grupper benämns "verksamhetsgrupp" men vår kärnverksamhet är att bedriva utbildning och träning av hundar/hundförare. De grupper som har sådan verksamhet är verksamhetsgrupper. Vi har andra grupper som möjliggör och skapar förutsättningar för verksamhetsgrupperna och är otroligt viktiga för klubben som ex Looboo, Brännland, Plan och material mm. De ska benämnas "arbetsgrupp" eller "servicegrupp" för tydlighetens skull. Det har ibland ifrågasatts varför vissa av de grupperna alltid "går minus". Det enkla svaret är att de har mest kostnader och lite intäkter. Mötet enas om att det är viktigt att ha helhetssyn på ekonomin och att vi alla behöver varandra.
- Styrelsen har beslutat att det är stopp för utbetalning av privata utlägg mot kvitto. Anledningen är att det blir en orimlig belastning för kassören att hantera. Vi enas om att i undantagsfall, om en särskild situation så krävt, kan utbetalning ske men frågan ska komma från VG-ledare, inte från enskild medlem. Originalkvitto ska alltid bifogas. Alla som planerar större evenemang/tävling uppmanas också att se till att kort finns hos tävlingsledningen i god tid så att akutlösning undviks. Alla ska ha fått mejl om vilka som har kort, låna av varandra. Vi vill hålla nere bankkostnader och varje kort kostar.
- Karin Hentschel presenterar ny VG Hoopers. Verksamheten har kommit i gång bra och har nu regelbundet öppna träningar.
- Hur ska funktionärer prioriteras vid tävling? SKK kommer att förtydliga regler, i avvaktan på det beslutar varje VG.
- Vilka regler gäller vid KM? Svar – de regler som VG beslutar, det är inofficiell tävling.
- Vilket stöd får nya VG som ska etablera sig? Förslag om att ny VG ska ha en "fadder" för att lättare få svar på frågor. Även förslag på checklista som kan underlätta.
- Fråga från IGP om möjlighet att träna med skott onsdagar, nästa säsong. Träning ihop med bruks har fungerat mycket bra, men det finns sen tidigare beslut att onsdagar ska vara för fri träning, alltså ingen bokad träning. Förslag att hitta annan dag för träning bruks och IGP med skott. Förslag ska gå till medlemsmötet.
- Fråga om hur figurantutbildning kan bekostas? Svar – lägg in i budget.
- Nu fungerar datorer och skrivare, men inte modem. Kontantkort har blivit dyrt och dåligt. Styrelsen ska besluta om abonnemang inför nästa säsong.
- Vi har ny gräsklippare som behöver vinterförvaring. Kommer att kosta. Frågan hanteras av styrelsen.
- Fråga till agility om behov av hjälp när det gäller städ av Brännlandshallen.
- Fråga om kalendern- det finns nu endast en kalender. Viktigt att i god tid lägga in planerade aktiviteter.
- Fråga om SM-bidrag – kan vi ta fram regler så det blir lika för alla? Mötet enas om att det är bra att varje VG kan besluta, det kan få vara olika men inom de ramar medlemsmötet beslutat.

- Fråga om Studiefremjandet – det är upp till varje VG om man vill använda studiefremjandet eller inte. Allmänt upplevs inte stödet som särskilt bra, dessutom kostar det. Förslag om att titta på vad andra studieförbund kan erbjuda.

För anteckningarna

/Margit sekr

Har säkert missat något då diskussionen stundtals var livlig 😊